

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Paterculi Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. Cl.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

pœnas pependere; cum Cæsaris filiam & Neronis violassent coniugem. Iulia relegata in insulam, patriæque & parentum subducta oculis, quam tamen comitata mater Scribonia, voluntaria exsilii permanlit comes.

- I CAP. CI. Breue ab hoc intercefferat spatium, cum C. Cæsar, ante aliis prouinciis ad visendum obitus, in Syriam missus, conuen-
to prius Tib. Nerone, cui omnem honorem, ut superiori, habuit, tam varie se ibi gessit, ut nec laudaturum magna, nec vituperaturum mediocris materia deficiat; cum rege Parthorum iuvene excelssimo, in insula, quam amnis Euphrates ambiebat, æquato vtriusque partis
2 numero, coit. Quod spectaculum stantis ex diuerso, hinc Romani, illinc Parthorum exercitus, cum duo inter se eminentissima imperiorum & hominum coirent capita, perquam clarum & memorabile, sub initia stipendiorum meorum, tribuno militum mihi visere contigit.
3 quem militiæ gradum ante sub patre tuo, M. Vinici, & P. Silio auspicatus, in Thracia Macedoniæque, mox Achaia Asiaque, & omnibus ad Orientem versis prouinciis, & ore atque utroque maris Pontici latere, haud iniucunda tot rerum, locorum, gentium, urbium recorde-
datione perfruo. Prior Parthus apud Caium in nostra ripa, posterior hic apud regem in hostili epularus est.

CAP.